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Описание

&quot;Every single lifetime, I�ll choose you. Just as you have chosen me. Forever.&quot; 

Luce would die for Daniel. And she has. Over and over again. Throughout time, Luce and
Daniel have found each other, only to be painfully torn apart: Luce dead, Daniel left broken and
alone.   But perhaps it doesn’t need to be that way. . . . 

Luce is certain that something—or someone—in a past life can help her in her present one. So
she begins the most important journey of this lifetime . . . going back eternities to witness
firsthand her romances with Daniel . . . and finally unlock the key to making their love last. 

Cam and the legions of angels and Outcasts are desperate to catch Luce, but none are as
frantic as Daniel. He chases Luce through their shared pasts, terrified of what might happen if
she rewrites history. 

Because their romance for the ages could go up in flames . . . forever.

Люси бы умерла за Даниеля. И она умирает. Снова и снова. На протяжении всего
времени, Люси и Даниель находят друг друга, чтобы потом мучительно расстаться:
Люси умирает, Даниель остается сломленным один. Но, возможно, все должно быть не
так… Люси уверенна, что что-то или кто-то в прошлой жизни может помочь ей в ее
нынешней. Так она и начинает свое главное путешествие в этой жизни…возвращаясь в
вечность их первой любви с Даниелем… и, найти ключ к последней. Кэм и Легион
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Ангелов и Изгоев отчаянно пытаются поймать Люси, но не так, как безумный Даниель.
Он гонится за Люси через их общее прошлое, боится, что может произойти, если она
перепишет историю, потому что их вечный роман может сгореть в огне… навсегда.
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